



2B.光地承建商資料申請表

Contractor Declaration Application Form  
(For Raw Space Booth use only)

請以中文或英文（正楷）填寫。請於 2020 年 9 月 28 日前填妥表格並電郵至 Info@wkebcc.com 大會總承建

Please fill the form in Chinese or English (block letters) and return by email (Info@wkebcc.com) to Official Contractor by 28 Sep 2020

參展商資料 Exhibitor Information

公司名稱 Company Name		
聯絡人 Contact Person		職銜 Job Title
流動電話 Mobile	電話 Tel	傳真 Fax
展位編號 Booth No		
展位面積 (平方米) Area of Booth (m <sup>2</sup> )	尺寸: _____ 米 x _____ 米	Size: _____ M x _____ M

備註：為加強展覽場地的管理，以及確保所有光地參展商及其承建商能按大會規定時間如期搭建，拆卸光地展位，撤離展位物料及廢物，大會將向所有光地參展商徵收「工程施工及清理廢物按金」，詳情可參閱手冊附件(一)工程施工及清理廢物按金。

Note: To ensure all Exhibitors and Contractors of raw space can finish construction, demolition of booth space, removal of waste within the time assigned by the Organizer, and to strengthen management and implement during the construction, contractors of raw space are required to pay "Site Work and Waste Disposal Deposit" to the Organizer. For detail, please refer to Attach 1- Refundable Site Work and Waste Disposal Deposit.

承建商資料 Contractor Information

公司名稱 Company Name		
聯絡人 Contact Person		職銜 Job Title
流動電話 Mobile	電話 Tel	傳真 Fax
電子郵箱 E-mail		
會場監督聯絡人 Onsite Supervision Contact Person		
會場聯絡人流動電話 Onsite Contact Person Mobile		

本公司 \_\_\_\_\_ 特此授權上述及承建商直接聯絡大會商議有關展位搭建事宜及遵守大會所訂定的規定。

Our company \_\_\_\_\_ hereby authorizes the above contractor to contact Organizer directly about booth construction issues and comply with rules set by the Organizer.

負責人簽署及蓋章

Authorized Signature & Company Stamp

日期

Date

